
Referat fra afdelingsrådsmøde 
17. april 2024 

 
1. Torben er startet og er godt i gang med at suge alle indtryk til sig. 

 
2. Udkast til princip for skærmbrug fra bestyrelsen. Drøftelse. 

 
Nogle forældre bakker fuldstændig op om princippet som det er formuleret af bestyrelsen, hvor der 
lægges op til inddragelse af telefoner og andre private skærme i skole og SFO. 
 
Andre forældre mener at det er fint med lidt mulighed for at bruge egne telefoner og skærme i sfo, 
fordi det er i fritiden. Det er fint at de ikke har private skærme i skolen. 
 
Andre igen mener at vi rent principielt ikke skal lave et forbud, da det kan signalere at det er noget 
farligt over for børnene – når det i virkeligheden også er noget brugbart. De bør lære at det er en 
del af livet anno 2024 – og at det både er godt og skidt. 
 
Torben og Clara formulerer et udkast til bestyrelsen. 

 

3. Trivsel 
 
SSP-konsulent har kørt et forløb på mellemtrinnet med fokus på skærmbrug. Der var et 
forældremøde om aftenen. 
 
 

4. Aktiviteter kontra børnenes spor i SFO 
 
Der er et kontinuerligt fokus på balancen imellem aktiviteter og det at følge børnenes spor – både i 
dagtilbud og i SFO. 
 
Der er fokus på et varieret tilbud som understøtter mangfoldige fællesskaber. 
 

5. Kønsroller i legen i SFO 
 
Udskydes til næste møde 
 

6. Kostprincip – indledende drøftelser 
 
Der ligger ikke et egentligt princip fra skolebestyrelsen, som er gældende lige nu. 
Der ligger et fornuftigt udkast til en vejledning på skolens hjemmeside. 
 
Sofie spørger ind til princip i bestyrelsen. 
 
Torben og Clara spørger ind i ledelsesteamet for at hente inspiration fra de andre afdelinger. 



 
Videre drøftelse på næste møde. 
 

7. Kommunikation omkring afdelingsrådet 
 
Hvordan gøres der opmærksom på at der er et afdelingsråd? 
Hvordan kommunikerer vi ud til forældrene om afdelingsrådet? 
Hvordan gør vi nye forældre opmærksomme på at der et afdelingsråd? 
 
Clara og Torben tjekker op på kommunikationen på hjemmesiden. 
 
Institutions-folder for hele huset. Hvordan er det her? Velkommen til. 
 
Videre drøftelse på næste møde. 
 

8. Næste møde 
 
Næste møde er 15. maj kl. 17.00-18.3. Torben og Clara sørger for lidt aftensmad. 
 
Dagsorden: 
 

- Tak for i år - fællesspisning 
- Kalender for næste år – forældredrevne aktiviteter 
- Kommunikation omkring afdelingsrådet 
- Kønsroller i legen i SFO 
- Kostprincip 

 


